
Саша Бурсаћ 

Незадовољан добијеним одговором од Савјета министара БиХ на питање постављено 

на 42. сједници Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ, одржаној 31. 

јануара 2013. године, допунио питање како слиједи: “Ево, да и ја прокоментаришем 

своје питање. Ја сам поставио веома јасно питање и добио сам одговор који је јасан али 

који није на моје постављено питање. Значи, ја сам питао када ће у БиХ заживјети 

ЦИТЕС као и 175 чланица УН-а, међутим нисам добио одговор, да сам питао да ли 

неко у БиХ ради на заживљавању ЦИТЕС-а онда би то био прави одговор, а овако га 

немам, значи, када ће се то десити. Не могу рећи да не могу критиковати одговор ни 

ово што је написано, јер заиста за вас колеге посланике који евентуално не знају и не 

познају ову материју одговор је, значи ушло се добро у одговор, међутим на крају се 

каже да се тренутно активно ради на успостављању  ... итд. Али то није било моје 

питање. Значи, желим да ми се бар приближно каже, нпр. биће ове или оне године, биће 

у овом или у оном дијелу ове или оне године. Значи, мислим да, овај, овако вриједно се 

ради, то може бити и за 20 година. Али мене баш занима да ли ће то бити за годину, 

двије или 20. Значи, ако може моја примједба.” 
 


